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התעשרתם? שתפו אותנו! דברו איתנו על זה! ככה העולם
הזה יהיה הרבה יותר יפה ועם הרבה פחות אנשים כלואים

בכלא הכי נורא!
לא, זה לא תמיד קל לעודד את עצמי. אבל כן קל לי לעודד אחרים.

למה זה קורה?

ובכן, זה בגלל ש”כאשר אדם נמצא בכלא הוא לא יכול לשחרר את עצמו”.

חברה שלי נמצאת בכלא של המצב שלה והמפתח נמצא מחוץ לתא שלה. היא
אבל כלואה,  היא  בו  לתא  הדלת  את  לפתוח  כדי  אליו  להגיע  יכולה  לא 

אני כן.

וכאן נכנס רבי נחמן לתמונה.

“וְיוֹתֵר וְיוֹתֵר מִזֶּה צָרִיךְ כָּל אֶחָד וְאֶחָד לְחַזֵּק

https://breslov.co.il/%d7%94%d7%aa%d7%a2%d7%a9%d7%a8%d7%aa%d7%9d-%d7%a9%d7%aa%d7%a4%d7%95-%d7%90%d7%95%d7%aa%d7%a0%d7%95/


דָּבָר מִשּׁוּם  בְּדַעְתּוֹ  יִפֹּול  לְבַל  חֲבֵרוֹ,  אֶת 
שֶׁבָּעוֹלָם. וַאֲפִילּוּ אִם הוּא יוֹדֵעַ בְּעַצְמוֹ שֶׁהוּא
כְּמוֹ שֶׁהוּא אַף עַל פִּי כֵן יְחַזֵּק אֶת חֲבֵרוֹ, כִּי אֶת
כִּי עַצְמוֹ,  אֶת  מִלְּחַזֵּק  לְחַזֵּק  יוֹתֵר  בְּקַל  חֲבֵרוֹ 
אֵין חָבוּשׁ מַתִּיר אֶת עַצְמוֹ (בְּרָכוֹת ה: )…” (שיחות הר”ן

קכ).

כמו תמיד, הוא מגלה לי דברים נפלאים בנושא שמציק לי כבר תקופה.

אולי גם זה יעניין אתכם:

בתוך החושך נמצא האור הגדול

תנצח במלחמה, לא רק בקרב

אם יש לכם את צרור המפתחות הזה אתם מסודרים

לעזור מאמצים  עושים  כשאנחנו  קורה  מיוחד  שמשהו  אומר  נחמן  רבי 
למישהו אחר לצאת מהמצב השלילי בו הוא נמצא.

מחוץ חשיבה  אסטרטגיות,  מילים,  חדשים,  רעיונות  עם  באים  אנחנו 
לנו עוזרים  האלה  הנפלאים  הדברים  כל  ארוכה.  עוד  והרשימה  לקופסה… 

לעזור להם.

כי אין חבוש מתיר את עצמו…
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וכאן זה קורה.

אחרי שעזרנו להם, הלב שלנו נפתח ואנחנו כבר לא נמצאים יותר במקום
בו היינו קודם. כי העזרה לאחרים היא בעצם עזרה לעצמנו.

אתם מבינים את זה?

כמה שזה נראה מתוחכם, אבל זה ממש פשוט.

וזה עושר אמיתי.

העולם ככה  הזה.  הנפלא  בעושר  שצריך  מי  כל  את  שתפו  התעשרתם,  ואם 
שלנו יהיה הרבה יותר יפה ועם פחות אנשים כלואים בכלא הכי נורא –

הכלא של עצמם.

המלך, (דוד  לַה'”  הַמְיַיחֲלִים  כָּל  וְאִמְצוּ  “חִזְקוּ 
תְּהִלִּים לא).

אבא אוהב, תן לי אוזניים טובות להקשיב, לב פתוח ומוח פעיל להיות
יצירתית ומועילה כשאני מוצאת אדם שקוע במצב שבוא הוא רחוק ממך.
מלא אותי ברעיונות טובים שיעזרו לו, ולא משנה כמה רחוק הוא נפל.
ולחלוק שלי  הלב  את  לפתוח  זכיתי  בה  שהפתיחות  כדי  בבקשה  לי  עזור 
איתו דברים, תוביל אותי בחזרה אלה כשאצטרך למצוא את דרכי, אמן!

(מבוסס על דברי רבי נחמן מברסלב, שיחות הר”ן קכ).

בקישור תמצאו  אישית  צמיחה  בנושא  נוספים  ומרתקים  נפלאים  מאמרים 
הזה.
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